
PROTOKÓŁ Nr LXI/2014 
LXI sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 29 maja 2014 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala nr 1 Ratusza Miasta. 
Czas trwania sesji - godz. 900 - 1100. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
W sesji uczestniczyło - 15 radnych.  
 
Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  
Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że do porządku obrad, który 
otrzymali radni wprowadza autopoprawkę poprzez zdjęcie punktu 5g) rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na budowę pomnika. 
Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący odczytał porządek obrad LXI sesji Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Zastępcy Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie za 2013 rok; 

b) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2014 r.; 
c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
d) określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty 

targowej i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa; 
e) nabycia działek nr 9, nr 11, nr 12 i nr 16 położonych w Dęblinie w obrębie nr 6; 
f) wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej działki nr 739/4 położonej przy ulicy 

Długosza. 
6. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
7. Zatwierdzenie protokołów z LVIII, LIX (VII uroczystej) i LX (X nadzwyczajnej) sesji Rady 

Miasta. 
8. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Zastępcy Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między sesjami: 
• 24 kwietnia – sesja Rady Miasta Dęblin; 
• 25 kwietnia – uczestniczyłem w apelu patriotycznym zorganizowanym z okazji 60-lecia nadania 

praw miejskich Dęblinowi i 223 rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja w Szkole 
Podstawowej nr 6 w Stawach; 
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• 29 kwietnia – uczestniczyłem w targach edukacyjnych zorganizowanych w Zespole Szkół 
Zawodowych Nr 1 w Dęblinie. Organizatorami było Starostwo Powiatowe i Powiatowy Urząd 
Pracy w Rykach; 

• 29 kwietnia – brałem udział w spotkaniu Emerytów, Rencistów i Inwalidów, które odbyło się 
w Stężycy; 

• 30 kwietnia – uczestniczyłem w uroczystym apelu z okazji święta Konstytucji 3 Maja, który 
odbył się przed Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 

• 30 kwietnia – brałem udział w spotkaniu historycznym z okazji 60-lecia nadania praw miejskich 
naszemu miastu; 

• 3 maja – odbyły się uroczystości z okazji rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja; 
• 7 maja – uczestniczyłem w pięknej uroczystości patriotycznej w Przedszkolu nr 4 na osiedlu 

Lotnisko. W programie dzieci opowiadały o symbolach narodowych: hymnie, godle, fladze; 
• 8 maja – brałem udział w spotkaniu poświeconym Sybirakom, które odbyło się w Zespole Szkół 

nr 3 w Dęblinie; 
• 8 maja – uczestniczyłem w uroczystym apelu powitalnym otwierającym VI Ogólnopolski 

Integracyjny Zlot Drużyn Nieprzetartego Szlaku ZHP. Apel odbył się w sali gimnastycznej 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego; 

• 10 maja – brałem udział w Festynie Rodzinnym w ramach „Dnia Otwartego Szkoły 
Podstawowej nr 2”; 

• 12 maja – uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Krzysztofem Hetmanem - Marszalkiem 
Województwa Lubelskiego, który przedstawił perspektywę działania dotyczącego naszego 
powiatu, ze szczególnym uwzględnieniem naszego miasta; 

• 13 maja – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miasta Dęblin, na której została podjęta uchwała 
w sprawie upoważnienia Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Dęblinie 
do złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 
polegającego na wykonaniu dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania pod nazwą 
„Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę 
na terenie aglomeracji Dęblin – etap II”; 

• 13 maja – uczestniczyłem w spotkaniu z balladą pod hasłem „Odmienić 13” w sali Klubu 
4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego; 

• 15 maja – brałem udział w uroczystym otwarciu wystawy pt. „Dni Powstania Warszawskiego”. 
Wystawa odbyła się w holu Klubu Uczelnianego Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych; 

• 20 maja – odbył się Konkurs Papieski zorganizowany przez Zespół Szkół nr 4 w Dęblinie. 
W konkursie uczestniczyła młodzież z innych szkół. 

• 23 maja – brałem udział w koncercie charytatywnym w kościele pw. Chrystusa Miłosiernego 
w Dęblinie dla chorej Judyty Maciejowiczak. Głównym organizatorem była radna Danuta 
Krajewska i Samorząd Uczniowski z Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Dęblinie; 

• 23 maja – uczestniczyłem w Dniu Patrona Liceum Ogólnokształcącego i Szkoły Podstawowej 
nr 5 w Dęblinie; 

• 24 maja – brałem udział w wystawie pracowni plastycznej, fotograficznej i wikliniarskiej 
w Miejskim Domu Kultury; 

• 28 maja – uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Miasta opiniujących materiały 
na dzisiejszą sesję.   

 
Sekretarz Miasta Marek Basaj przedłożył informację o pracy Zastępcy Burmistrza Miasta 
w okresie od 24 kwietnia 2014 r. do 28 maja 2014 r. 
Przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, a ponadto: 
• 24 kwietnia – zakończono odbiór zadania: Modernizacja budynku przy ul. Okólnej z jego 

dostosowaniem do funkcji biblioteki publicznej. Dokonano zgłoszenia zakończenia budowy 
do Nadzoru budowlanego. 

• 25 kwietnia – w Szkole Podstawowej nr 6 w Dęblinie miało miejsce rozstrzygnięcie konkursu 
plastycznego pod tytułem „Dęblin - moje miasto wczoraj i dziś”, zorganizowanego w ramach 
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obchodów 60-lecia otrzymania przez Dęblin praw miejskich. Ze zgłoszonych do konkursu prac, 
jury wybrało 21, które zostały nagrodzone. Ośmioro uczniów otrzymało nagrody książkowe, 
a pozostałych 13 wyróżnienia i drobne upominki. Wyjątkowego charakteru uroczystości nadały 
występy przygotowane przez dzieci i młodzież uczącą się w placówce. 

• 25 kwietnia – z okazji kanonizacji Papieża Jana Pawła II w podziemiach Kościoła  
p.w. Św. Piusa V Papieża w Dęblinie, Państwo Agata i Jerzy Kucharscy zaprezentowali 
autorską wystawę fotograficzną pt.: „W Wadowicach wszystko się zaczęło...”  
Dzięki zebranym i przedstawionym fotografiom, osoby uczestniczące w ekspozycji miały 
możliwość zapoznania się z materiałem przedstawiającym życie i poświęcenie się Bogu 
„Papieża Tysiąclecia". 

• 26 kwietnia – w sali sportowej Zespołu Szkół Ogólnokształcących rozegrany został Wiosenny 
Turniej Tenisa Stołowego o Puchar Burmistrza Miasta Dęblin. Turniej zorganizowany został 
w ramach obchodów 60-lecia nadania praw miejskich Dęblinowi. Wzięło w nim udział ponad 
20 zawodników z naszego miasta oraz Puław, Woli Osowińskiej, Leopoldowa, Skoków 
i Podebłocia.  

• 29 kwietnia – w Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 im. Gen. Franciszka Kleeberga w Dęblinie 
odbywały się IV Powiatowe Targi Edukacji i Pracy zorganizowane przez Starostwo Powiatowe 
w Rykach oraz Powiatowy Urząd Pracy w Rykach. Przedstawiona oferta skierowana była 
do osób poszukujących zatrudnienia, zastanawiających się nad zmianą dotychczasowej pracy, 
a także do młodzieży stojącej przed wyborem dalszej drogi zawodowej.  

• 29 kwietnia – odbyło się uroczyste spotkanie członków Związku Emerytów, Rencistów 
i Inwalidów na Wyspie Wisła. 

• 30 kwietnia – na placu przed Pomnikiem „Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt” 
odbył się uroczysty apel z okazji Święta Konstytucji 3 Maja oraz Dnia Flagi Rzeczypospolitej. 
Obchody stały się okazją do złożenia żołnierzom życzeń i wręczenia medali resortowych. 
Podczas uroczystości nastąpiło oficjalne pożegnanie płk pil. Krzysztofa Walczaka, Zastępcy 
Dowódcy 4. Skrzydła Lotnictwa Szkolnego, który przechodzi do Dowództwa Generalnego 
Rodzajów Sił Zbrojnych.  

• 30 kwietnia – w Zespole Szkół nr 4 odbyło się 60-lecie nadania praw miejskich oraz pożegnanie 
Zofii Mazurek po 13 latach kierowania placówką. 

• 3 maja – mieszkańcy naszego miasta świętowali obchody 223 Rocznicy Uchwalenia 
Konstytucji 3 Maja. Uroczystości rozpoczęły się Mszą Świętą w intencji Ojczyzny odbywającą 
się w Kościele p.w. Św. Piusa V Papieża w Dęblinie, koncelebrowaną przez Proboszczów 
dęblińskich parafii.  

• 5 maja – przeprowadzono rekrutację do Dęblińskiej Akademii Seniora realizowanej w ramach 
rządowego Programu na rzecz aktywności społecznej osób starszych. Z programu skorzysta 
50 osób. Program cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem. Już pierwszego dnia swój akces 
do programu zgłosiło ponad 50 osób. Na liście rezerwowej znajduje się 20 osób. Kwota dotacji 
na to zadanie to 68 000 zł. Zajęcia rozpoczną się w miesiącu czerwcu. 

• 5 maja – Miasto Dęblin w partnerstwie z Fundacją „Aktywizacja" rozpoczęło cykl szkoleń 
dla osób niepełnosprawnych z terenu Dęblina.  

• 6 maja – na terenie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Dęblinie odbył się etap powiatowy 
Ogólnopolskiego Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym dla szkół podstawowych 
i gimnazjów. Celem turnieju jest popularyzacja wśród dzieci i młodzieży znajomości przepisów 
ruchu drogowego.  

• 8 maja – odbyło się spotkanie w rocznicę zakończenia II wojny światowej w Zespole Szkół nr 3 
z Panem Henrykiem Skirgajło - Prezesem Zarządu Sybiraków w Puławach. 

• 10 maja – odbył się „Festyn Rodzinny" w ramach obchodów 60-lecia nadania praw miejskich 
Dęblinowi. Festyn zorganizowała Rada Rodziców wspólnie z Radą Pedagogiczną Szkoły 
Podstawowej nr 2 w Dęblinie. 

• 11 maja – na stawie Jabłonowskich w osiedlu Lotnisko rozegrane zostały Towarzyskie Zawody 
Spławikowe o Puchar Burmistrza Miasta Dęblin.  
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• 12 maja – podpisano umowę dotyczącą budowy kanalizacji i wodociągu w osiedlu Stawy. 
Firma AMAR Sp. z o.o. z Lublina będzie wykonawcą zaplanowanej na ten rok inwestycji 
wodno-kanalizacyjnej w osiedlu Stawy w Dęblinie. Umowę w tej sprawie zawarli Prezes 
MZGK Sp. z o. o. Dariusz Wojdat oraz Prezes AMAR-u Andrzej Sagan. To właśnie firma 
z Lublina, znana z realizacji poprzednich etapów inwestycji kanalizacyjnej, pod koniec kwietnia 
wygrała przetarg, składając najkorzystniejszą ofertę. Budowa kanalizacji sanitarnej oraz 
magistrali wodociągowej do osiedla Stawy jest częścią realizowanego od 2012 roku projektu 
pn. „Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę 
na terenie aglomeracji Dęblin" współfinansowanego ze środków funduszu Spójności Unii 
Europejskiej, budżetu Miasta Dęblin oraz MZGK. Całkowity koszt inwestycji w Stawach 
wyniesie 2 083 850 zł brutto i zgodnie z umową ma zakończyć się do 30 listopada br. 

• 12 maja – gościł w Dęblinie Krzysztof Hetman - Marszałek Województwa Lubelskiego. 
Tematem przewodnim spotkania były założenia nowego okresu wydatkowania unijnych 
funduszy oraz inwestycje drogowe, ważne dla powiatu ryckiego. 

• 14 maja – zakończono odbiór techniczny zadania: Przebudowa targowiska miejskiego przy 
ul. Niepodległości realizowanego w ramach projektu „Mój Rynek”. Trwają czynności związane 
z przekazaniem obiektu do użytkowania. 

• 15 maja – w Lubelskiej Agencji Wspierania Przedsiębiorczości została podpisana umowa 
na realizację projektu pod nazwą „Marka Lotniczy Dęblin narzędziem promocji gospodarczej 
miasta i regionu”. Kwota dotacji na to zadanie to 580 000 zł. Środki własne 102 000 zł. 

• W dniach 19-22 maja br. na terenie Miasta Dęblin obowiązywał alarm przeciwpowodziowy. 
W dniach alarmu rozwinięty został Gminny Zespół Zarządzania Kryzysowego, który dyżurował 
w systemie zmianowym przez 24 godziny na dobę. 

• 19 maja – w Urzędzie Wojewódzkim w Lublinie podpisana została umowa na dofinansowanie 
zadania inwestycyjnego: Przebudowa i budowa ulic w osiedlu Lipowa. Warunkiem jego 
realizacji jest ujęcie przez Radę Miasta Dęblin tego zadania w budżecie Miasta.  

• 23 maja – został ogłoszony przetarg na budowę placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 5 
realizowanego w ramach rządowego programu „Radosna Szkoła”. Termin składania ofert 
do dnia 10.06.2014 r. 

• 25 maja – odbyły się wybory posłów do Parlamentu Europejskiego. W 18 lokalach wyborczych 
zagłosowało 3 216 osób, na 13 275 uprawnionych, tj. 23,43%. Wynik zbliżony jest 
do ogólnopolskiej frekwencji, która sięgnęła 23,83% a w porównaniu do wyborów z przed 5 lat 
ponad 1% wyższy. 

• W dniu 8 czerwca 2014 r., od godz. 1000 na obiektach Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
w Dęblinie będzie organizowany przez Komendę Powiatową Straży Pożarnej Turniej piłki 
nożnej, w którym wezmą udział zespoły z OSP gmin powiatu ryckiego. 

 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski. 

� Radny Witold Kleczkowski: 
− poruszył sprawę sytuacji na ul. Lotników Polskich, niezrozumiałą szczególnie dla osób 

pracujących w Wojskowych Zakładach Lotniczych i w Jednostce Wojskowej, które 
wychodząc z pracy nie mogą przejść przez przejście dla pieszych i chodnikiem, ponieważ 
są na nich zaparkowane samochody. W dniu wczorajszym w WZL nr 1 Oddział Dęblin byli 
dziennikarze z „Teleekspresu” w celu sfilmowania odrestaurowanego samolotu „Junak” 
i wiele osób z Zakładu prosiło, by kamery skierować również na sprawę parkowania 
na chodnikach i przejściach dla pieszych. Trudno zrozumieć, że policja nie może w tym 
miejscu interweniować. Robi się konkursy znajomości przepisów ruchu drogowego 
dla młodzieży, a starsi nie potrafią dać przykładu. Radny uważa, że problem jest 
do rozwiązania, tylko trzeba wzmóc działania;  
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− poprosił o podsypanie ziemi na boisko przy ul. Balonnej, przy okazji porządkowania terenu 
przy tej ulicy, ponieważ dzieci nie mają gdzie pograć w piłkę. Potem przy pomocy 
osiedlowych kosiarek teren będzie koszony; 

− odnośnie starań, aby Powiat Rycki przeznaczył niewielką kwotę i rozpoczął konkretne 
działania w celu poprawy ul. Krasickiego - powiedział, że była kolejna interwencja Straży 
Pożarnej na tej drodze.  

� Radny Waldemar Chochowski: 
− poprosił o wyznaczenie miejsca dla wesołych miasteczek przyjeżdżających do Dęblina 

nieuciążliwego dla mieszkańców. Powiedział, że w ostatni weekend na parkingu MZGK 
przy cmentarzu komunalnym znów rozłożyło się wesołe miasteczko. Mieszkańcy pobliskich 
bloków osiedla Staszica pytają, czy jest to specjalnie wyznaczony teren do tego typu zabaw. 
Mieszkańcy muszą każdorazowo znosić obrzydliwe słownictwo osób rozkładających 
miasteczka oraz bardzo głośną muzykę. Dodatkowo w przypadku śmierci mieszkańca 
osiedla nie są respektowane prośby o zachowanie powagi; 

− przypomniał, że wielokrotnie zwracał się z prośbami o remontowanie przejazdów 
kolejowych na ul. Staszica i Towarowej. Dostał informację, że wojsko utrzymuje bocznicę, 
natomiast utrzymaniem przejazdu na ul. Towarowej zajmuje się kolej. W dniu 27.05. 
bieżącego roku miała odbyć się komisja w celu oceny stanu przejazdów. Radny otrzymał 
od płk Gołębiowskiego pisemną odpowiedź, że wszystkie przejazdy utrzymywane przez 
wojsko są w stanie dobrym. Dlatego wyraził zapytanie, czy przejazd na ul. 15 Pułku 
Piechoty Wilków jest w stanie dobrym, skoro jeden tor tkwi w jezdni zupełnie niepotrzebny, 
a chodnika w tym miejscu nigdy nie było. Poza tym przejazdy na ul. Saperów i przed 
mostem na Wiśle wystają nad jednię, co powoduje hałas przy przejeżdżaniu samochodów. 
Poprosił o interwencję i powiadomienie wojska, że nie jest tak pięknie jak piszą. 
Jak również poprosił o zorganizowanie wspólnej z wojskiem komisji w celu obejrzenia 
wszystkich przejazdów.  

� Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych - Krzysztof Potocki: 
− powiedział, że po ostatniej wizji lokalnej na osiedlu Podchorążych, wykonana została 

drobna kosmetyka placu zabaw. Ma nadzieję, że na tym się nie zakończy i że nastąpi 
doposażenie placu i jego ogrodzenie; 

− dołączył się do wniosku radnego W. Kleczkowskiego w sprawie przejścia dla pieszych 
na ul. Lotników Polskich; 

− odnośnie przejścia dla pieszych na ul. Okólnej, przy skrzyżowaniu z ulicą Warszawską, 
poprosił o określenie czy przyjście jest właściwe.  Okazało się, że na tym przejściu ludzie 
otrzymują mandaty, ponieważ na dzień dzisiejszy oznaczenie poziome jest widoczne, 
natomiast oznaczenia pionowego nie ma. Poprosił o usunięcie oznaczenia poziomego lub 
postawienie oznaczenia pionowego. Jest to punkt newralgiczny i jeśli nie można tamtędy 
przechodzić to należałoby wstawić płotek na rogu. 

� Wiceprzewodnicząca Zarządu Osiedla Starówka - Jolanta Szpak: 
− zapytała, jak często opróżniane są kosze na śmieci w centrum miasta i na nowym 

targowisku przy ulicy Niepodległości, ponieważ są notorycznie przepełniane i śmieci 
są roznoszone przez wiatr; 

− zapytała, czy działa monitoring na targowisku przy ul. Niepodległości. Targowisko jeszcze 
nie zostało uruchomione a już jest dewastowane; 

− zgłosiła, że dwa miesiące temu został uszkodzony znak drogowy przy ul. Okólnej 29, który 
został zdjęty i do dnia dzisiejszego nie został zamontowany.  

� Radny Krzysztof Karbowski:  
− przypomniał, że składał wnioski dotyczące oznakowania centrum miasta. Została wykonana 

tylko jedna jego propozycja, to jest dotycząca zamontowania dwóch znaków na jednym 
słupku; 
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− poprosił o spowodowanie montażu słupków wzdłuż ul. Okólnej i w miejscach notorycznego 
parkowania samochodów na szlachetnej kostce, czyli przy Ośrodku Zdrowia i przy ulicy 
Okólnej; 

− zwrócił uwagę na sytuację niewłaściwego parkowania w sąsiedztwie wjazdu do Głównej 
Bramy Garnizonu i do Wojskowych Zakładów Lotniczych; 

− poprosił o wizję zastoin wodnych, między innymi przy ulicy Okólnej 73 i przy ulicy 
Warszawskiej na odcinku chodnika od numeru posesji 62 do mostku na rzece Irence; 

− poinformował, że składał wnioski dotyczące spowodowania bieżącego usuwania awarii 
oświetlenia ulicznego. Nowe słupy o numerach 1, 4, 5, 7, 9, 11, 13, 15 systematycznie się 
nie palą. Poprosił o działania w tej sprawie; 

− uważa, że jest potrzeba wymiany na nowe znaków na ulicy Skotnickiego, ponieważ 
są zniszczone lub zbyt nisko posadowione; 

− wnioskował o spowodowanie bieżącego opróżniania śmietniczek; 
− poprosił o usunięcie uschniętych drzew ze ścieżki rowerowej przy ul. Niepodległości 

naprzeciw sklepu Intermarche. Składał już wcześniej wnioski dotyczące usunięcia 
wszystkich uschniętych drzew w pasie drogi krajowej nr 48; 

− zgłosił sprawę niekompletnego napisu na przystanku autobusowym przy ul. Rynek oraz 
wnioskował o spowodowanie naprawy dachu przystanku; 

− zapytał, kiedy zostanie zabrany humus z ul. Wąskiej. Zauważył, że niweleta ul. Wąskiej 
została podniesiona o pół metra, dlatego zaproponował żeby wykorzystać humus 
do bieżących potrzeb wyrównawczych, z uwagi na to, że sąsiadujące posesje zostały w dole; 

− poprosił o rozważenie zabezpieczenia środków finansowych na zakup aparatu Holter EKG; 
− poprosił o wpisanie do Rejestru Zabytków starej części Ratusza Miasta. Obiekt nie został 

wpisany do rejestru zabytków, mimo że jest jedynym murowanym budynkiem do dzisiaj 
istniejącym od 1880 roku. Radnego dziwi wymiana w tylnej części ratusza okien 
trzypłytowych na jednopłytowe.     

� Radna Danuta Krajewska: 
− zadała pytanie o termin uzupełnienia ubytków w nawierzchniach dróg po zimie na osiedlu 

Jagiellońskie oraz poprawy nieprzejezdnego skrzyżowania ulicy Królowej Jadwigi z ulicą 
Władysława Jagiełły; 

− wnioskowała o przegląd znaków drogowych w os. Jagiellońskie, gdzie są wyłamane znaki. 
� Radny Mariusz Ceglarski: 

− zapytał, czy będzie poprawiona ulica Spacerowa po robotach budowy magistrali 
wodociągowej do os. Lotnisko. Czy oprócz doraźnego uzupełniania ubytków będzie robione 
coś więcej.  

� Przewodniczący Zarządu Osiedla Rycice Sylwester Rusek – zapytał, na kiedy 
są przewidziane bieżące remonty nawierzchni ulicy Starej, ponieważ istniejące dziury 
są niebezpieczne. 

 
Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Witold Kleczkowski. 
 
Ad. pkt 5a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2013 rok. 

W projekcie uchwały (stanowiącym załącznik) jest propozycja pozytywnego zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego SPZOZ za 2013 rok. 
 
Główna Księgowa SPZOZ - Elżbieta Filipiak – poinformowała, że główne przychody SPZOZ 
Dęblin pochodzą z Narodowego Funduszu Zdrowia. W ubiegłym roku wzrósł kontrakt o ponad 
80 000 zł w stosunku do roku 2012. Niestety spadł przychód z innych usług, które Zakład 
wykonuje, chodzi głównie o medycynę pracy. Przychody SPZOZ w 2013 r. wzrosły w stosunku 
do 2012 r. o ponad 64 000 zł. SPZOZ ma przychody związane z dzierżawą kilku pomieszczeń oraz 
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inne przychody związane z dotacjami, czyli z amortyzacji środków trwałych pochodzących 
z dotacji Urzędu Miasta. Ze wzrostem przychodów i kontraktu wiąże się wzrost kosztów 
związanych z dostosowaniem wymagań odnośnie personelu do udzielanych świadczeń 
i dostosowanie wymagań w zakresie sprzętu, zakupu środków oraz dostosowania pomieszczeń.  
W roku 2013 SPZOZ zaczął przygotowywać się do kontraktowania na rok 2014 r., który jest 
rokiem strategicznym i od którego będzie zależało funkcjonowanie przychodni przez następne trzy 
albo pięć lat, bo prawdopodobnie Fundusz chce wydłużyć okres kontraktowania. W związku z tym 
zakupiony został projekt na windę, która jest w tej chwili w realizacji. Projekt kosztował prawie 
21 000 zł. Dodatkowo starano się o uzyskanie certyfikatu ISO, którego koszty wyniosły 20 000 zł. 
Jak również wystąpiono z wnioskiem o środki z funduszy unijnych, gdzie za wykonanie 
dokumentów dotyczących projektu norweskiego zapłacono na razie pierwszą transzę w wysokości 
10 000 zł, druga transza będzie płatna w momencie, kiedy SPZOZ otrzyma te środki. SPZOZ 
Dęblin zakwalifikował się do projektu norweskiego, jest na 77 pozycji spośród 350 startujących 
jednostek. Projekt opiewa na 2 000 000 zł i ma być przeznaczony na zakup sprzętu i szkolenia 
personelu oraz pacjentów. 
 Na potrzeby stomatologii zaczęto kupować sprzęt, między innymi nowy aparat 
rentgenowski za ponad 13 000 zł. 
 Dużym sukcesem było otworzenie drugiego punktu dla świadczeń przy ul. Kowalskiego. 
Dostosowanie lokalu do użytku kosztowało 73 000 zł. 
 Na koniec grudnia 2013 r. było zatrudnionych 50 osób na umowie o pracę, do tego dochodzi 
jeszcze 43 lekarzy kontraktowych. Prawie 80% kosztów, które ponosi SPZOZ pochłaniają 
wynagrodzenia. Trzeba było naliczyć Fundusz Socjalny, który wyniósł ponad 50 000 zł oraz 
zgodnie z ustawą w dalszym ciągu wypłacane są pielęgniarkom w transzach środki wynikającego 
ze wzrostu kontraktów. Wynik finansowy na koniec roku wyniósł 2 659,83 zł.  

Przedsięwzięcia SPZOZ podjęte w ubiegłym roku przyniosły skutek w postaci kontraktu 
na rehabilitację. Ponad 33 000 zł wydano na zakup sprzętu do wodolecznictwa i dostosowanie 
pomieszczenia do wymogów. 

W 2013 r. SPZOZ otrzymał z Urzędu Miasta dotację w wysokości 30 000 zł, która została 
zwrócona ze względu na to, że nie zakupiono sprzętu USG na potrzeby specjalistyki. W 2014 r. 
środki te w budżecie Miasta zostały ponownie przeznaczone na dotację dla SPZOZ.      

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Leon Famulak 
podziękował Miastu jako organowi tworzącemu za zrozumienie i popieranie działań SPZOZ. 
Kontrakty z Narodowego Funduszu Zdrowia nie pozwalają się rozwijać i planować na przyszłość. 
Planowanie i kontraktowanie powinno być minimum pięcioletnie, ponieważ sprzęt się bardzo 
szybko starzeje, jest z roku na rok coraz droższy i coraz doskonalszy. Wzrasta konieczność 
serwisowania sprzętu i przeglądów okresowych, które są coraz droższe, ale wymagane przez NFZ. 
Każdy lekarz ma określoną ilość punktów do wykonania, za które Zakład płaci lekarzowi. 
Narodowy Fundusz Zdrowia przyznaje kontrakty również w zakresie świątecznej i nocnej pomocy 
lekarskiej, chociaż według dyrektora taka opieka powinna być w warunkach Dęblina, który jest 
największym miastem powiatu ryckiego.  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Problematyki Socjalnej. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Radny Witold Kleczkowski – zapytał, czy będzie możliwość skorzystania z wodolecznictwa. 
Dyrektor SPZOZ – odpowiedział, że wodolecznictwo będzie, ale nie od czerwca, lecz dopiero jak 
SPZOZ dostanie nowy kontrakt. Powiedział, że śmieszne są ceny usług wycenione przez NFZ. 
Mądrzejsze jest istnienie Niepublicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej, ponieważ im bardziej 
opłaca się prowadzić takie zabiegi.  SPZOZ będzie prowadzić zabiegi wodolecznictwa, ale nie 
wykroczy poza przyznane środki z Narodowego Funduszu Zdrowia. Każde wykonanie nowego 
zabiegu powoduje zadłużanie placówki. Wykonamy tyle zabiegów na ile będzie stać SPZOZ. 
Społeczeństwo się starzeje, przeważają osoby powyżej 60 roku życia, którym należałaby się 
rehabilitacja, odnowa, zabiegi usprawniające.  
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LXI/328/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2013 rok. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 
Miasta Dęblin na 2014 rok. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) 
i poinformowała, że w projekcie uchwały proponuje się wprowadzić zmiany zmniejszające 
i zwiększające budżet na podstawie wewnętrznych decyzji i potrzeb oraz: 
1. Na podstawie umowy z Województwem Lubelskim z dnia 15 maja 2014 r., zwiększyć budżet 

po stronie dochodów o kwotę 386 453 zł i wydatków o kwotę 454 650 zł w dziale – 
Administracja publiczna, w rozdziale – Promocja j.s.t., z przeznaczeniem na projekt „Marka 
Lotniczy Dęblin narzędziem promocji gospodarczej miasta i regionu”, w ramach środków 
Regionalnego Programu Operacyjnego WL, Osi Priorytetowej II – Infrastruktura ekonomiczna. 

2. Na podstawie pisma Krajowego Biura Wyborczego z dnia 14 maja 2014 r., zwiększyć budżet 
po stronie dochodów i wydatków o kwotę 22 520 zł w dziale – Urzędy naczelnych organów 
władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa, w rozdziale – Wybory 
do Parlamentu Europejskiego, z przeznaczeniem na zryczałtowane diety dla członków 
obwodowych komisji wyborczych w wyborach do Parlamentu Europejskiego.  

3. Na podstawie umowy z Wojewodą Lubelskim z dnia 19 maja 2014 r., zwiększyć budżet 
po stronie dochodów o kwotę 755 570 zł i wydatków o kwotę 3 000 000 zł w dziale – Transport 
i Łączność, w rozdziale – Pozostała działalność, zad. inwestycyjne - Przebudowa i budowa ulic 
w os. Lipowa w Dęblinie - I etap, do kwoty 3 010 000 zł, z przeznaczeniem na projekt 
dofinansowany w ramach „Narodowego programu przebudowy dróg lokalnych – Etap II 
Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”. Zadanie było w 2013 r. zgłoszone do dofinansowania 
w ramach NPPDL i zostało sklasyfikowane na 35 miejscu listy rankingowej. W związku ze 
zmniejszeniem o połowę kwoty przeznaczonej na dofinansowania projekt nie uzyskał 
dofinansowania. W związku z tym, zadanie nie było ujęte w budżecie miasta na 2014 r. Obecnie 
rząd zwiększył (przywrócił częściowo) kwotę na dofinansowanie Programu i w związku z tym 
pojawiła się możliwość dofinansowania również projektu złożonego przez Miasto Dęblin. 
W tym Programie dofinansowanie wynosi do 50% wartości inwestycji. Na dzień dzisiejszy 
proponowana przez Lubelski Urząd Wojewódzki kwota dofinansowania wynosi 755 570 zł 
i jest to oczywiście kwota mniejsza niż 50% (wartość kosztorysowa inwestycji – 4 630 961 zł). 
Urząd Wojewódzki zapewnia jednak, że ewentualne oszczędności, jakie pojawią się w wyniku 
postępowań przetargowych w projektach, które są w rankingu przed nami, zostaną 
przeznaczone na powiększenie wskaźnika dofinansowania projektu miasta Dęblin, aż do 
wskaźnika 50%. Osiągnięcie wskaźnika 50% jest bardzo realne, gdyż ceny ustalane w wyniku 
przetargów są z reguły o wiele niższe niż wartość kosztorysowa. Jednakże inwestycja byłaby 
przez miasto realizowana wyłącznie wtedy, gdy kwota dofinansowania będzie wynosić lub być 
bliska 50%. Ostateczna decyzja o realizacji inwestycji byłaby zatem podjęta po 
przeprowadzeniu postępowania przetargowego i ustaleniu ostatecznej kwoty dofinansowania. 
Ponieważ zadanie inwestycyjne - Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa w Dęblinie – I etap 
(obejmujące ulicę Słowackiego oraz odcinki ulic Hładuniaka, Polnej i Pułaskiego) ma duży 
zakres, a musi być zrealizowane i rozliczone w tym roku kalendarzowym, wyłonienie 
wykonawcy powinno nastąpić jak najszybciej. Dlatego, w celu wdrożenia procedury 
przetargowej, przedkładam propozycję ujęcia w budżecie ww. zadania inwestycyjnego, na razie 
z kwotą łączną 3 000 000 zł i kwotą dofinansowania 755 570 zł. Przy założeniu 50% wskaźnika 
dofinansowania, środki własne zabezpieczą zatem udział własny w granicach wartości 
kosztorysowej. Jeśli koszt inwestycji będzie mniejszy – środki własne na tę inwestycję będą 
zmniejszone. 
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4. Na podstawie aneksu z dnia 14 maja 2014 r. do umowy z dnia 18 lipca 2008 r., zwiększyć 
budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 156 625 zł w dziale – Pozostałe zadania 
w zakresie polityki społecznej, z przeznaczeniem na dofinansowanie projektu „Mały krok - 
duży efekt”, w ramach Priorytetu VII – Promocja integracji społecznej, Działania 7.1. - 
„Rozwój i upowszechnienie aktywnej integracji”, w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki ze środków Unii Europejskiej, z Europejskiego Funduszu Społecznego oraz z budżetu 
państwa. Projekt realizowany jest przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie. (Środki 
własne wynoszą 18 375 zł). 

5. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się zwiększyć budżet po stronie dochodów 
i wydatków o kwotę 141 779 zł w: dochody – Dochody od osób prawnych i fizycznych (…), 
w rozdziale - Wpływy z podatków (…) od osób prawnych i fizycznych, podatek 
od nieruchomości od osób prawnych, wydatki - Administracja publiczna, w rozdziale – Urzędy 
miast, z przeznaczeniem na zapłatę podatku od nieruchomości miasta Dęblin, zgodnie 
ze złożoną deklaracją podatkową, w związku z zaleceniami pokontrolnymi RIO. Zgodnie 
z interpretacją i zaleceniami RIO, nieruchomości stanowiące własność gminy podlegają 
podatkowi od nieruchomości, z wyjątkiem nieruchomości zwolnionych z podatku (drogi 
publiczne, szkoły – zwolnienia przedmiotowe). Stąd projekt zakłada z jednej strony zwiększenie 
dochodów z tytułu podatku, a z drugiej wydatek na jego uregulowanie. 

6. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się zwiększyć budżet po stronie dochodów 
i wydatków o kwotę 60 000 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 
w rozdziale – Żłobki. Są to dochody własne żłobka, które zgodnie z przepisami prawa, muszą 
przechodzić przez budżet miasta, z przeznaczeniem na wydatki bieżące dla żłobka. 

7. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie 
dochodów i wydatków budżetowych: 
− zwiększyć środki po stronie dochodów budżetowych: 

• w dziale – Pomoc społeczna, w rozdziale – Świadczenia rodzinne o kwotę 6 500 zł 
z przeznaczeniem na wpływy własne gminy z tytułu odsetek od dochodów 
uzyskiwanych na rzecz budżetu państwa, w związku z realizacją zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami. Są to wpływy 
do budżetu miasta potrącanych od zaliczek alimentacyjnych oraz świadczeń z funduszu 
alimentacyjnego; 

• w dziale – Dochody od osób prawnych i fizycznych (…), w rozdziale - Wpływy 
z podatków (…) od osób prawnych i fizycznych o kwotę 390 000 zł, w tym podatek 
od nieruchomości od osób prawnych – 280 000 zł oraz od osób fizycznych – 110 000 zł, 
z powodu przewidywanego większego wykonania ww. dochodów wynikającego 
z przypisów należności wykazanych w sprawozdaniach budżetowych; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie dochodów budżetowych między działami, 
rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 
na kwotę 37 600 zł; 

przychody: 
− zwiększyć przychody budżetu z tytułu kredytów i pożyczek o kwotę 1 170 000 zł, 

z przeznaczeniem na wkład własny do zadania inwestycyjnego na realizację projektu - 
Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa w Dęblinie, w ramach „Narodowego programu 
przebudowy dróg lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”. Kwota 
zwiększenia kredytu może być zmniejszona odpowiednio do kosztów i poziomu 
dofinansowania ww. inwestycji; 

− zwiększyć przychody budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 924 599 zł, w wyniku 
wyliczeń po przedłożonym bilansie budżetu za 2013 rok; 

rozchody: 
− zwiększyć rozchody budżetu z tytułu spłat rat kredytów o kwotę 85 000 zł do kwoty  

1 505 000 zł, w wyniku zwiększenia spłacanych rat kredytów w 2014 roku; 
− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 
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• w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Rezerwy ogólne o kwotę 25 628 zł; 
− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale – Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami o kwotę 40 000 zł, z przeznaczeniem na wykupy terenów pod drogi 
przy ul. Słowackiego, 

• w dziale – Pomoc społeczna, w rozdziale – Domy Pomocy Społecznej o kwotę  
30 000 zł, z powodu wysokich kosztów utrzymania osób w DPS-ach oraz w rozdziale – 
Ośrodki pomocy społecznej o kwotę 25 000 zł, ze względu na wyższe niż przewidywano 
utrzymanie Punktu Opieki oraz Funduszu Alimentacyjnego, 

• w dziale – Edukacyjna Opieka Wychowawcza, w rozdziale - Pomoc materialna dla 
uczniów o kwotę 24 100 zł. Jest to wkład własny miasta do wypłaty stypendiów 
socjalnych, dofinansowanych częściowo z budżetu państwa; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 
rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 
na kwotę 208 076 zł; 

− dokonać zmian w załączniku Nr 7- Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 
dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pisma ZS 3. 

 
Autopoprawka: 
W projekcie uchwały proponuje się: 
1. Na podstawie porozumienia z Powiatem Ryckim zwiększyć budżet po stronie dochodów 

i wydatków o kwotę 778 zł w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Kwalifikacja 
wojskowa, z przeznaczeniem na pokrycie wydatków poniesionych przez miasto na zwrot 
kosztów podróży osobom stającym do kwalifikacji wojskowej w 2014 r. 

2. Kwota przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, rozdziałami 
i paragrafami nie powodująca zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta zmienia się na kwotę 
223 230 zł. 

 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu. 
 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką.  
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LXI/329/2014 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2014 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska – przedstawiła projekt uchwały (stanowi załącznik) 
i poinformowała, że w wyniku dokonanych zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok, 
dostosowano prognozę kwoty długu w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
do  aktualnego budżetu na 2014 rok. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu. 
 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 15 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LXI/330/2014 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 5d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów 
płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. 

Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, 
że przygotowany został projekt stosownej uchwały dotyczący zmiany stawek, a także wyboru 
inkasentów wraz z określeniem ich wynagrodzenia. 
 
Projekt uchwały został negatywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - Waldemar Chochowski – 
poinformował, że na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta, Komisja 
Gospodarki Przestrzennej i Budżetu zaproponowała, aby inkasentem opłaty targowej na targowisku 
przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków był Klub Sportowy „Czarni”, który na dzień dzisiejszy 
utrzymuje się tylko i wyłącznie ze środków pochodzących z inkasa opłaty targowej. W tym 
momencie, gdybyśmy podjęli uchwałę w wersji przedstawionej przez projektodawcę, Klub 
straciłby środki na działalność. W budżecie miasta na 2014 r., nie ma środków, które pozwoliłyby 
zabezpieczyć istniejącą działalność sportową Klubu. Odbył się już konkurs dla organizacji pożytku 
publicznego, w którym były wydzielony minimalne środki na działalność sportową.  
Komisja zaproponowała zmiany w projekcie uchwały w § 1 w tabeli w punkcie 4 do słów:  
„ze stanowiska o długości powyżej 5,0 mb pod zadaszeniem”, której proponowana stawka wynosi 
40 zł, dopisać „za każde zajęte 5,0 mb”. Jak również w punkcie 8 do słów: „ze stanowiska 
o długości powyżej 5,0 mb bez zadaszenia”, której proponowana stawka wynosi 30 zł, dopisać 
„za każde zajęte 5,0 mb”. Chodzi o to, żeby była jasność, że jedna osoba płaci za każde 5 metrów 
zajętej powierzchni. 
Komisja zaproponowała zmianę inkasentów w § 4, który otrzymałby brzmienie:  

1. Zarządza się pobór opłaty targowej w drodze inkasa. 
2. Na inkasentów wyznacza się: 

a) na targowisku przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków – Klub Sportowy Czarni Dęblin 
do dnia 31.12.2014 roku, 

b) na targowisku przy ulicy 15 Pułku Piechoty Wilków – Miejski Zakład Gospodarki 
Komunalnej Sp. z o. o. w Dęblinie od dnia 01.01.2015 roku, 

c) na targowisku przy ulicy Niepodległości – Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej 
Sp. z o. o. w Dęblinie. 

3. Określa się wynagrodzenie inkasentów od zainkasowanej kwoty w następującej wysokości: 
a) o których mowa w § 4 ust. 2 lit. a – 70%, 
b) o których mowa w § 4 ust. 2 lit. b i c – 15%. 

 
W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski, który w pełni poparł wniosek Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. Uważa, że nie można zostawiać bez środków finansowych 
jedynej instytucji, która obejmuje działalnością sportową całe miasto, tym bardziej, że kończy się 
kadencja władz samorządowych.   
 
W pierwszej kolejności przystąpiono do głosowania projektu uchwały przedstawionego przez 
projektodawcę.  
Podczas głosowania obecnych było 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 0 głosów, 9 głosów 
„przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. Natomiast 3 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Projekt nie został przyjęty przez Radę Miasta. 
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały z wnioskami zgłoszonymi przez Komisję 
Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LXI/331/2014 w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz 
terminów płatności, wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, 
w wersji przedstawionej przez Komisję Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. Uchwała stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek nr 9, nr 11, nr 12 i nr 16 
położonych w Dęblinie w obrębie nr 6. 

Naczelnik Wydziału GMK - Krzysztof Kuropatwa – przedstawił projekt uchwały (stanowi 
załącznik) i poinformował, że działki nr 9, nr 11, nr 12 i nr 16 położone w Dęblinie w obrębie 6 
(osiedla Stawy) stanowią drogi gminne.  
Działki nr: 9, 11, 12 tworzą drogę przez las do wsi Brzeziny. Natomiast działka nr 16 jest to droga 
do osiedla Stawy. 
Na podstawie Księgi wieczystej ww. działki stanowią własność Skarbu Państwa reprezentowanego 
przez Starostę Ryckiego. Komunalizacja działek ma na celu uregulowanie stanu prawnego pod 
istniejącymi drogami gminnymi  oraz ich przejęcie z mocy prawa na własność Miasta Dęblin.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LXI/332/2014 w sprawie nabycia działek nr 9, nr 11, nr 12  
i nr 16 położonych w Dęblinie w obrębie nr 6. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej 
działki nr 739/4 położonej przy ulicy Długosza. 

Naczelnik Wydziału GMK – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, 
że zgodnie z decyzją lokalizacyjną Burmistrza Miasta Dęblin, działka nr 739/4 o pow. 0,1256 ha 
jest przeznaczona pod drogę osiedlową i stanowi przedłużenie ulicy Długosza w kierunku ulicy 
Stawskiej. Odpłatne nabycie działki nr 739/4 do zasobu Miasta Dęblin, stworzy możliwość 
utworzenia nowych terenów budowlanych zgodnie z oczekiwaniem właścicieli działek sąsiednich. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Przestrzennej 
i Budżetu. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr  LXI/333/2014 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
niezabudowanej działki nr 739/4 położonej przy ulicy Długosza. Uchwała stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad. pkt 6.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Sekretarz Miasta – Marek Basaj udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 
� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− parkowanie w miejscach niedozwolonych na ulicy Lotników Polskich – przekażemy 
informację do odpowiednich służb, czyli do Komisariatu Policji w Dęblinie; 

− boisko przy ul. Balonnej – po pracach porządkowych teren będzie wykoszony; 
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− poprawa ulicy Krasickiego – wpłynęło pismo ze Starostwa Powiatowego odnośnie 
odwodnienia ulicy Krasickiego. Na następnym posiedzeniu Radzie Miasta Dęblin zostanie 
przedstawiona propozycja i do Rady będzie należała decyzja o przeznaczeniu środków 
na realizację tego przedsięwzięcia. 

� dla radnego Waldemara Chochowskiego: 
− hałasujące wesołe miasteczka na parkingu MZGK przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków – 

Miasto nie jest zarządcą terenu, porozmawiamy z zarządcą o usunięciu tego typu 
uciążliwości. 

� dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Podchorążych - Krzysztofa Potockiego: 
− kwestionowanie przez policję przejścia dla pieszych na ul. Okólnej przy skrzyżowaniu  

z ul. Warszawską – prowadzona inwestycja na ulicach w centrum miasta nie jest odebrana, 
nie jest do końca wprowadzona nowa organizacja ruchu drogowego.  

� dla Wiceprzewodniczącej Zarządu Osiedla Starówka - Jolanty Szpak: 
− monitoring na targowisku przy ul. Niepodległości – monitoring na targowisku działa, sygnał 

jest przekazywany na serwer Urzędu Miasta i Komisariat Policji w Dęblinie. Targowisko 
jeszcze nie funkcjonuje, więc na obecną chwilę wszystkie urządzenia, które są 
zamontowane podlegają sprawdzeniu; 

− uszkodzony znak na ul. Okólnej – do zakończenia rewitalizacji zostanie naprawiony. 
� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− uwagi odnośnie oznakowania drogowego – w stosownym czasie powołana zostanie komisja 
ze wszystkimi zarządcami dróg i dokonany zostanie przegląd oznakowania drogowego; 

− montaż słupków w ciągu ulicy Okólnej – wniosek zostanie rozpatrzony; 
− usuwanie awarii oświetlenia ulicznego – w przyszłym tygodniu będzie przegląd oświetlenia 

ulicznego; 
− wymiana znaków drogowych na ulicy Skotnickiego – będzie przegląd oznakowania 

drogowego w całym mieście; 
− napis na przystanku przy ulicy Rynek – napis zostanie usunięty przez pracowników 

interwencyjnych Urzędu Miasta; 
− zniwelowanie humusu na ul. Wąskiej – wykonawca zobowiązał się, że w ciągu dwóch 

tygodni humus zostanie zniwelowany; 
− zakup aparatu do badań EKG – zakup inwestycyjny, na który środki trzeba zabezpieczyć 

w budżecie Miasta. Rada Miasta musi przyjąć uchwałę o przeznaczeniu środków na ten cel; 
− zmiana okien w budynku Urzędu Miasta z 3-skrzydłowych na 1-skrzydłowe – w celach 

oszczędnościowych okna, które były wymienione niedawno w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta zostały użyte ponownie i zagospodarowane w tym samym budynku.    

Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dęblinie - D. Wojdat udzielił 
odpowiedzi na pytanie: 
� dla radnego Mariusza Ceglarskiego: 

− poprawa ul. Spacerowej po inwestycji wodno-kanalizacyjnej – ul. Spacerowa jest przed 
pracami związanymi z odtwarzaniem ulic po inwestycjach. Na pierwszym miejscu jest 
ul. Staromiejska i ulice w osiedlu Jagiellońskie. Na ul. Składowej lada dzień będą 
poprawiane wszystkie niedoróbki, które były odnotowane w trakcie odbioru w ubiegłym 
roku. Do 15 lipca bieżącego roku wszystkie prace związane z tym etapem projektu, czyli 
również z odtworzeniem nawierzchni będą zakończone. Ustalono, że wykonawca robót 
nawierzchniowych, czyli firma ze Zwolenia, nie będzie odtwarzał wszystkich dróg 
jednocześnie, bo spowodowałoby to bardzo duże utrudnienia w ruchu. Natomiast drogi 
powiatowe będą odtwarzane w całości, czyli będzie frezowana część asfaltu i będzie 
kładziona nowa nawierzchnia, w tym na ulicy 1 Maja od ulicy Grunwaldzkiej  
aż do skrzyżowania z ulicą Lipową. Ulica Lipowa będzie sfrezowana w połowie, po stronie 
z której idzie wykop. Ulica Staromiejska będzie odtwarzana w całości, czyli od ul. Kockiej 
do ul. Partyzantów. Ulica Stawska będzie robiona od ul. 1 Maja do ronda. Stan nawierzchni 
ulegnie zdecydowanej poprawie. 
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Na ulicy Składowej miała być położona nawierzchnia, ale po wczorajszej wizji terenowej 
władze Powiatu Ryckiego i Dęblina doszły do wniosku, że projekt będzie przewidywał 
również całkowite odwodnienie ulicy. Koszty na pewno wzrosną i uda się zrobić mniej, ale 
na tyle dobrze żeby do tego nie wracać. Na tą inwestycje zaplanowano 200 000 zł, jednak 
jest wstępna deklaracja Starosty Ryckiego i Burmistrza Miasta Dęblin, że jakieś pieniądze 
się znajdą, jeśli taka potrzeba zajdzie i będzie można podwyższyć budżet na to zadanie. 

Dariusz Wojdat jako Prezes Klubu Sportowego Czarni Dęblin  podziękował za podjętą dzisiaj 
uchwałę sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek 
opłaty targowej i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, dzięki której Klub będzie inkasentem 
opłaty targowej na targowisku przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków do końca 2014 roku. 

Naczelnik Wydziału GMK - K. Kuropatwa udzielił odpowiedzi na wnioski: 
� dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

− przejazdy kolejowe – w dniu 27 maja wraz z przedstawicielami zarządcy przeglądana była 
bocznica kolejowa przy ul. Staszica i Towarowej, która w części jest bocznicą Rejonowego 
Zarządu Infrastruktury. W protokole zapisano ustalenia odnośnie wymiany znaku  
św. Andrzeja, natomiast PLK zapisało w protokole wymianę płyty betonowej pomiędzy 
torami na ul. Staszica. 

� dla Wiceprzewodniczącej Zarządu Osiedla Starówka - Jolanty Szpak: 
− częstotliwość opróżniania koszy na śmieci – śmietniczki zgodnie z umową są opróżniane 

codziennie od poniedziałku do soboty włącznie, w soboty w godzinach popołudniowych. 
Być może z powodu spotkań niedzielnych na placu przed Urzędem Miasta, które cieszą się 
zainteresowaniem jest kumulacja śmieci. W niedzielę śmietniczki nie są opróżniane.   

� dla radnej Danuty Krajewskiej i Przewodniczącego Zarządu Osiedla Rycice - Sylwestra Ruska: 
− remonty cząstkowe, w tym ulicy Starej – zgodnie z podpisaną umową na rok bieżący, 

remonty cząstkowe tak jak w ubiegłym roku wykona firma Mardar, termin zakończenia 
robót zaplanowano na 16 czerwca br. Przy dobrych warunkach pogodowych remonty 
zajmują firmie ok. 3 dni.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – zapytał, czy wszyscy otrzymali odpowiedzi na zapytania 
i interpelacje, ponieważ nie było uwag zamknął punkt i przekazał prowadzenie sesji 
Przewodniczącemu Rady Miasta Dęblin – Henrykowi Wiejakowi. 
 
Ad. pkt 7. 
Zatwierdzenie protokołów z LVIII, LIX (VII uroczyst ej) i LX (X nadzwyczajnej) sesji Rady 
Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołów z LVIII, LIX (VII uroczystej)  
i LX (X nadzwyczajnej) sesji Rady Miasta przystąpiono do ich zatwierdzenia. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 14 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła protokoły z LVIII, LIX (VII uroczystej) i LX (X nadzwyczajnej) sesji Rady 
Miasta. 
 
Ad. pkt 8. 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak  zamknął  
LXI sesję.  

Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała: 
Agnieszka Ostrach 


